
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 6 af 7. oktober 2015 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Nanna Meilbak 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes i forlængelse af sin besvarelse af SAU (2014-15, 2. samling) alm. del – 

spørgsmål 52, oplyse, om de bilagskontroller, der har været foretaget i forbindelse med 

behandling af anmodninger om refusion af udbytteskat eller i regi af indsatsprojekter på 

baggrund af SKATs aktivitetsplan, har ført til opdagelse af tilfælde af uberettiget anmod-

ning om refusion. 

 

Svar 

Det fremgår af Skatteministeriets Interne Revisions rapport ”SKATs administration af udbyt-

teskat og refusion af udbytteskat”, som blev offentliggjort den 25. september 2015, at der har 

været forskellige former for kontroller i forbindelse med refusion af udbytteskat.  

 

Kontrolniveauet har dog været så svagt, at der ikke har været ført statistikker over, om så-

danne kontroller har ført til opdagelse af tilfælde af uberettiget anmodning om refusion af 

udbytteskat. Sagen om formodet svindel med refusion af udbytteskat blev ikke opdaget 

ved en kontrol, men ved en henvendelse udefra.  

 

Det synes jeg i sagens natur er meget problematisk og beklageligt. Med den politiske af-

tale om ”SKAT ud af krisen” styrkes kontrolområdet i SKAT med 50 medarbejdere.  
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